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Aktuelle saker  
 
 
Saksopplysningar: 
 
 
Framlegg til vedtak: 
Orienteringane vert tekne til vitande. 
 
Formannskapet - 04/2018 
 
FS - behandling: 
Følgjande saker vart tekne opp: 
Ordførar: 
· Sak om overfløyming av vatn i Holtermandsvegen.  

Sektorsjef teknisk Anny Bastesen sa dei hadde hyrt inn ein hydrolog som tilrådde høgare 
standard på vassgrøfta.  
Prosjektert ny løysing på overvatn. Har vore i kontakt med grunneigarane. 

· Ordførar stilte spørsmål om ulovlege tiltak - korleis vert det handsama. 
Sektorsjef teknisk Anny Bastesen orienterte - må følgje opp med synfaring og sjekke i arkivet. 
Starte prosedyre iflg. lovverket. 

Sigmund Larsen: 
· Ønskjer orientering om innfartsparkeringsplass nede ved Frekhaugkaien. 

Saka var opp i møtet i Utval for drift og utvikling. 
· Kva skjer med lysprosjektet og arbeidet rundt Mjåtveittjødna. 

Avventer svar frå Fylkesmannen før ein kan setje i gang arbeidet. Har purra fleire gonger. 
Nils Marton Aadland: 
· Tilsyn ved Nordhordland legevakt har avdekka alvorlege avvik. 

Ber om at formannskapet får ei stadfesting på at avvika er retta opp. 
Regionrådet må få ei orientering i neste møte. 

Sølvi Knudsen: 
· I samband med arbeidet vedk. justering Ros analyse vart fare for fall av tre teke med i 

vurderinga. Spørsmålet er kva som vert gjort og kven sitt ansvar det er for å gjera ulike 
vegstrekk sikrare med omsyn til at tre fell ned vegen. 
Er det nok å sende ut melding på heimesida at grunneigarar må sage ned tre som står nærme 
vegen.  
Ønskjer svar på neste møte om kven som har ansvar. 



 

 

Marit Jøssang: 
· Hadde det vore ein ide å ha eit utvida dialogmøte der barnehageeigarar/rådmann og 

politikarar tok del. 
Rådmann vil avvente med å ha eit slikt møte. 

 
Sølvi Knudsen: 
· Naturleg at Utval for levekår får ei oversikt over situasjonen i barnehagane i Meland. 

Ordførar: 
· Ikkje heilt avklart kor mykje kommunen får i overgangsstønad.  

Rådmann vil ta det med i neste økonomiske rapportering 
 
 
 
FS -  vedtak: 
Orienteringane vert tekne til vitande. 
 
 
 
 
 
 


